
Op 18 juni 2020 sluit inspraakreactie op Ontwerptracébesluit, milieueffectenrapport en 
ontwerpsaneringsbesluit van het project A4 Haaglanden N 14. Een belangrijk project welke 
verbeteringen in doorstroom op de A4 en aansluitingen met inprikkers en op- en afritten onder 
andere in RIjswijk.

Deze vragen hebben betrekking op: Welk overleg heeft de gemeente hierover gevoerd, welke input 
heeft de gemeente Rijswijk tot nu toe geleverd ten bate van het ontwerpproces? En welke inspraak 
gaat de gemeente Rijswijk nog indienen. 

De volgende vragen hebben betrekking op integrale aanpak van snelverkeerafhandeling voor wat 
betreft de aanpassingen aan de hoofdstructuur van de A4, inprikkers en de op- en afritten in 
Rijswijk?

 RijksWaterStaat gaat uit van verkeersmodel  VMRDH 2.0 voor aansluiting Rijswijk bij 
Beatrixlaan en Diepenhorstlaan (Europees Octrooi Bureau). Is in dit model verwerkt vanuit 
Rijswijk dat er duizenden woningen bij komen aan de Beatrixlaan (beide kanten van de A4), 
Plaspoelpolder en Havenkwartier?

 Huidig ontwerp gaat er vanuit dat Beatrixlaan in 2028 beschikt over aangepaste rijbanen als 
aanpassing A4 gereed is. Momenteel ligt die ontwikkeling stil. Wanneer kunnen we 
voortgang verwachten over aanpassing Beatrixlaan? Gaan de nieuwe aansluiting A4 op de 
S106  (Beatrixlaan richting Den Haag?) qua capaciteit aansluiten op een tunnel Beatrixlaan?

Een gedeelte van het Wilhelminapark moet voor deze plannen wijken voor de verbreding van de A4 
en op- en afritten.

 Heeft de gemeente Rijswijk overleg gevoerd over aanpassingen aan het Wilhelminapark? 
Wat is de reactie van het college hierop?

Beperking overlast tijdens verbouwing:

 Is er overleg geweest over  uitvoering van de werkzaamheden en verkeerhinder die dat met 
zich mee brengt? Zijn er afspraken gemaakt om overlast te beperken, zo ja welke, zo nee wat 
is de inbreng hierover in de inspraakreactie?

Beperking overlast structureel:

 Wat is de verwachting over toenemende geluidsoverlast? Welke maatregelen voorziet het 
college om dit tegen te gaan? Is te voorzien dat dit voldoende is voor heel Rijswijk? Welke 
inbreng gaat de gemeente hier nog op leveren?

 Wat is de verwachting over toenemende milieuvervuiling? Welke maatregelen voorziet het 
college om dit tegen te gaan? Is te voorzien dat dit voldoende is voor heel Rijswijk? Welke 
inbreng gaat het college hier nog op leveren?

Op welk termijn verwacht de wethouder de inspraakreactie vanuit gemeente gereed te hebben en 
kan deze met de raad gedeeld worden?

Met vriendelijk groet,

Andy Kooy

PvdA Rijswijk


